
Proces 

Tidspunkt  Aktivitet 

2022  

Afsluttet Udvikling af standardfærgekonceptet med platform bestående af 
forskellige moduler (Odense Maritime Technology) 

I proces Platformen tilpasses til Slagelse Kommunes behov – en proces der 
foregår i samspil mellem Odense Maritime Technology og Slagelse 
Kommune (herunder Agersø Omø Færgerne) 

14. og 16. juni 
 

Orientering af færgepersonalet i forbindelse med personalemøder  

21. juni Dialogmøde mellem Ø-udvalget, forpersonerne for 
beboerforeningerne, Slagelse Kommune og Odense Maritime 
Technology for at drøfte status og afstemme den videre 
inddragelsesproces og høre deltagernes refleksioner over projekt og 
proces.  
Ø-udvalget blev opfordret til at komme med en tilbagemelding, som 
forelægges Teknik-, Plan- og Landdistriktsudvalget på møde den 5. 
september 
 

Juni/juli  Orientering af Ø-boerne i artikler (Agersø Nyt og Omø Posten).  
 

5. september Teknik-, Plan- og Landdistriktsudvalget kommer med en anbefaling til 
Økonomiudvalget, om hvorvidt kommunen skal arbejde videre med 
konceptet med henblik på at indgå en købsaftale 

13. september Møde i Ø-udvalget, hvor det kommer med input til  program for den 
videre inddragelse. Den videre inddragelse er dog betinget af 
Byrådets beslutning den 26. september.   

19. september  Økonomiudvalget kommer med anbefaling til Byrådet, om hvorvidt 
kommunen skal arbejde videre med konceptet med henblik på at 
indgå en købsaftale. 

26. september Byrådet beslutter, om kommunen skal arbejde videre med konceptet 
med henblik på at indgå en købsaftale.  

 hvis Byrådet beslutter at kommunen skal arbejde videre med 
konceptet: 

Oktober (medio) Informationsmøde for borgere og brugere i Magleby Forsamlingshus  

Oktober (ultimo) Workshop for Ø-udvalget og Beboerforeningen om indretning af 
salonen og handicapforhold m.m.  

15. november Møde i Ø-udvalget hvor udvalget samler op på de vigtigste pointer og 
refleksioner.  Ø-udvalget formulerer en indstilling til Teknik-, Plan- og 
Landdistriktsudvalget, om hvorvidt kommunen skal indgå en 
købsaftale om en standardfærge 

28. november Møde i Teknik-, Plan- og Landdistriktsudvalget, hvor det skal komme 
med en indstilling til Økonomiudvalget, om hvorvidt kommunen skal 
indgå en købsaftale.  

12. december  Møde i Økonomiudvalget som skal komme med en indstilling ti 
Byrådet, om hvorvidt kommunen skal indgå en købsaftale.  

19. december Byrådet beslutter, om kommunen skal indgå en købsaftale.   

 hvis Byrådet beslutter, at kommunen skal indgå en købsaftale: 



December (ultimo) Købsaftalen underskrives 

2023  

 Orientering af Øboerne om Byrådets beslutning 

 Konkurrenceudsættelse (fælles udbud) 

 Der indgås kontrakt med værft 

2024 og 2025  

2025 (ultimo) Den første standardfærge forventes leveret  
 

 


